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Bestyrelsesmøde, d. 3. April 2023 kl. 19:00 i klubhuset

Brød til dette møde: Stine
Inviterede: Bestyrelsen, Suppleanter
Deltagere: Dorthe Rix, Winnie Ahrensberg, Jesper Wermuth, Stine Johansen & Sarah Jessen

Dagsorden:
1. Valg af ordstyrer - Sarah

2. Gennemgang af seneste referat - det blev godkendt.

3. Orientering fra formand:

A. Landsmøde - Winnie deltog på mødet. Det var et rigtig fint arrangement. Det

vigtigste punkt var; Hele forslaget om ‘’kontraktinstruktører’’ blev nedstemt.

I stedet blev det godkendt at der indføres en forsøgsordning på en treårig periode,

hvor der dispenseres fra landsforeningens vedtægter, således at det bliver muligt at

aflønne instruktører (med aflønne menes fx blot at give instruktører

kontingentfrihed). I perioden vil det løbende blive drøftet på kreds- og landsplan,

sådan at de eventuelle negative konsekvenser heraf vil kunne afhjælpes.

4. Orientering fra kasserer - her var ikke noget.

5. Forslag til hvor meget, og hvordan frivillige i klubben skal honoreres.

a. Alle i bestyrelsen laver et forslag, som bliver vendt på mødet.

b. Fra Generalforsamlingen: Flere betalte træningsgebyrer for trænere med flere hold -

fx 2 hold = 2 hold. Da vi har behov for at sætte os mere ind i de skattemæssige

regler, og tænke mere over det, vil vi på et senere tidspunkt i 2023 lave et oplæg til,

hvordan en løsning kan se ud. (punktet her hører sammen med pkt. 5).

Skattemæssige regler - DGI: Punkt fra bestyrelsesmøde i November

(https://www.dgi.dk/foreningsledelse/artikler/takster-for-skattefri-godtgoerelse-til-

uloennede)

Vi er blevet enige om et forslag, som Winnie undersøger, om bestyrelsen kan

vedtage selv, eller om det skal på generalforsamling for godkendelse.

https://www.dgi.dk/foreningsledelse/artikler/takster-for-skattefri-godtgoerelse-til-uloennede
https://www.dgi.dk/foreningsledelse/artikler/takster-for-skattefri-godtgoerelse-til-uloennede
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6. Opsamlingspunkter:

a. Hjertestarter - Jesper henvender sig til genbrugsstationen med ønske om, at få

deres hjertestarter hængt uden for hegnet, så vi potentielt kan nå den, hvis uheldet

skulle være ude.

- Jesper har nu fået en kontaktperson ved kommunen, som synes det er et rigtig

godt forslag. Dog var han helt ny i sit job, og skulle derfor lige vende det med nogle

kolleger, inden han kan give endelig besked.

b. Græsslåningsaftale – næste skridt. Jesper har undersøgt med et firma, som har givet

en overslagspris på 1500 kr. pr. gang. Vi undersøger markedet lidt mere, inden der

tages en beslutning. Så er der nogen af vores medlemmer, som kender nogen, der

kender nogen, som har et lille havefirma, som kan hjælpe os med det udvendige

vedligehold, hører vi meget gerne fra jer.

- Jesper har fået kontakt til et firma, som vi har aftalt at gå videre med. Det er ikke

noget forpligtende samarbejde, så vi kan bare ringe, når det er aktuelt (i det

tilfælde, hvor kommunen ikke når at slå det inden et arrangement).

7. Indkomne forslag - der var ingen indkomne forslag.

8. Eventuelt

a. Der skal laves tilmelding til forplejning til aktivitetsdagen, da vi påtænker at få tømt

fryseren (og afrimet den).


